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Afdelingsbestyrelsesmøde i Rønnehegnet onsdag den 5. juni 2024. 
 
Tilstede: 
AM - Anne Marie Eriksen (Formand) 
MH - Michelle Hedemand (Næstformand) 
LJ - Lone Jespersen 
PS - Pia Sørensen 
TP - Tenna Pedersen 
RK – Rikke Kastberg (1. suppleant) 
 
Afbud: 
YA - Yvonne Asmussen  
AS – Aili Schmidt 
 
 
Dagsorden: 
1. Godkendelse af referat fra sidste møde 
2. Opfølgning på beboerhenvendelser (kl. 18:30 – 19:00) 
3. Østjysk Bolig 
     a. Administration 
     b. Drift 
     c. Budget og regnskab 
4. Opfølgninger af beslutninger 
5. Kondirum 
6. Udlejningslokaler 
7. Aktiviteter 
8. Grundejerforeningen 
9. Evt. 
10. Næste møde 
 
 
 
1. Godkendelse af referat fra sidst 

a. Godkendt  
 

2. Beboerhenvendelser (kl. 18.30-19.00) 
a. 4 henvendelser om fælleslokale 
b. 1 om gæsteværelse 
c. 1 henvendelse om kondirum 
d. 1 henvendelse om istandsættelse af bænk 

i. Peter Eriksen og Christian Kaalund vil gerne skifte træet på en bænk på le-
gepladsen ved nr. 104-118. Træet er råddent. 
Bestyrelsen godkender dette. Materialeudgifterne dækkes af aktivitetspenge. 
Såfremt andre beboere opdager, at der er flere borde/bænke, hvor træet er 
råddent, hører vi gerne herom. 

 
3. Østjysk Bolig 

a. Administrationen 
i. Hanne Heide fra udlejningen går på pension til august. 

b. Drift 
i. På markvandringen blev der talt om flere emner, men ikke alle er nævnt i 

rapporten fra administrationen. Der mangler: 
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1. Skurene i etape 1 og 2 er fyldte med alger. Skal gerne vaskes ned. 
2. Belysning på stien mod Havkærvej (etape 4). 
3. Alle hække skal klippes ifht. hegnsregler. Hvad koster det? 
4. Hvor går skellet mellem afdelingens areal, kommunen og grundejer-

foreningerne? 
5. Pris for etablering af legeplads på græsplænen ved siden af templet 

og mod Havkærvej – i bunden af Tilst Søndervej. 
ii. Det er rart, at der er igangsat arbejde med ny asfalt. 

c. Budget og regnskab 
i. Hvilken dato er der budgetmøde? (Så vi kan sætte kryds i kalenderen). 
ii. Hvilken dato er der afdelingsmøde, så vi kan booke fælleshuset hertil. 

 
4. Opfølgninger af beslutninger 

a. Intet 
 

5. Kondirum 
a. Der har været service på maskinerne i rummet. Vi afventer tilbud på reparationer. 
b. Vi har fundet to beboere, der vil stå for at renholde kondirummet. Afdelingsbestyrel-

sen siger mange tak. 
 

6. Udlejningslokaler 
a. Intet 

 
7. Aktiviteter 

a. Onsdagsklubben foregår nu hver onsdag kl. 10-12 i fælleshuset. (Det er tidspunktet, 
der er ændret) 

b. Arrangering af Sct. Hans fest er i gang. TP og AM er tovholdere.  
c. Fællesspisning lørdag den 24. august. RK laver en save-the-date på facebook. 
d. Infomøde om aktivitetsudvalg 19. juni. Der lægges et opslag på facebook. 
e. AM køber en mikrofon til vores soundbox, så vi kan bruge det til afdelingsmøderne. 

Mikrofonen skal kunne lejes ifm. fælleshuset. 
 

8. Grundejerforening. 
a. Intet 

 
9. Evt. 

a. Debat om dagsorden. 
 

10. Næste møde 
a. 7. august 2024 

 
 
Ref: RK 
Kopi sendt til Claus Leiszner, Øjba samt varmemester Søren R. 
 


